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Bra förändringar, men inte tillräckliga

- Förändringarna är i förhållande till det tidigare förslaget i rätt riktning men inte tillräckliga.

Det säger SABOs VD Bengt Owe Birgersson om regeringens proposition om investeringsstöd
till nybyggda hyresrätter, som idag har presenterats. Texten har varit ute på remiss och besvarats
av flera branschorganisationer, bland andra SABO.

SABOs huvudsakliga invändning mot regeringens ursprungliga förslag var en kritik mot att det
sattes ett hyrestak för utbetalande av investeringsstöd och mot att förslaget gynnade små
lägenheter. SABO ansåg också att investeringsstödet bör vara lika för studentlägenheter och
”vanliga” lägenheter.

- I propositionen finns hyrestaket i allt väsentligt fortfarande kvar. Det är beklagligt. Hyrestaket
kan leda till att låga kostnader, och därmed låga hyror, i det korta perspektivet premieras före
kvalitet. Det stämmer inte med de värderingar allmännyttan arbetar efter.

- Regeringen har inte heller ändrat på sin ambition att styra investeringsstödet mot vissa,
mindre, lägenhetsstorlekar. Det är också beklagligt. Det är bättre att bygga efter människor
behov än att styra mot lägenheter på max 70 kvm.

- Däremot är det utmärkt att studentlägenheter får samma investeringsstöd som vanliga
lägenheter. Det underlättar för företagen att bygga vanliga lägenheter och hyra ut dem åt
studenter. Det är bra för skapandet av en mer långsiktig bostadsmarknad.
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